

1. Ordinære Beboermøde i 2023

Dagsorden:

Participants:

Cecilia 3802
Katrine 1106
Linda 3316
Jakob 3221
Martin 3311
Julie 2104
Simon 2613
Mark 6612
Rasmus 3211
Liva 2518
Karoline 4123
Alex 4810
Christina 1314
Alex 2713
Anders 2622
Alex 6703
Martha 2210
Sofie 6515
Lucas 2104
Oliver 1222

1) Valg af ordstyrer og referent

- Ordstyrer: Martin
- Referent: Cecilia

2) Godkendelse af dagsorden

- Godkendt

3) Gennemgang og godkendelse af budget (bilag 1)

- Budgettet blev gennemgået
- Godkendelse af budgettet: enstemmigt godkendt.

4) Administrationens punkt

a. Renovering af Hatten Bar

- Hatten skal renoveres således bygningen lever op til brandsikkerhed.
- Noget af bygningen skal rives ned, da det ikke er brandsikkert, MEN hatten bliver stående. Det drejer sig om "rygeområdet", beerpong-rummet og taget ved indgangen.
- Det skal gøres for at det er lovligt og vi er sikre hvis en brand skulle bryde ud. Der bliver ikke på nuværende tidspunkt bygget nye rum hvor der rives ned.
- Når renoveringen sker vil hatten stadig kunne være åben i weekenderne.

b. Info om ny affaldssorteringssystem

- Kommunen har en plan om at mindske restaffald.
- Hvis man siger ja til at være en del af projektet, får man penge til midler til sortering.
- Kommunen hører pt ad, om vi kan få midler i køkkenet også.

5) Beboerrådets punkt

- a. "Klimahaven" – kollegiet modtaget bevilling på kr. 1 mio. af Nordea Fonden

- Forklaring af projektet generelt
 - Opdatering af hvad der er sket siden sidst vi præsenterede projektet.
 - Vi har fået bevilliget NORDEA fonden og nu også endnu en fond.
 - Vi har fået noget medieomtale omkring klimahaven
 - Hvad skal der ske nu - stor del af den fremadrettede proces er dispensation til at nedlægge de parkeringspladser, der skal fjernes fra klimahaven. Hvis vi skulle få et afslag er det muligt at flytte parkeringspladser.
- b. "Fælleshuset" – projekt med Zeso Architects
- Julie fortæller om de forskellige ideer til rummene inde i administrationsbygningen, som gerne skulle blive til at fælleshus.
 - Flytning af vores postkasser så det store rum kan udnyttes af beboere frem for kun postkasser.
- c. Info om nyt fitness-udvalg
- Simon præsenterer fitness udvalget og ideen med det.
 - Der skal vælges en koordinator der skal stå for formalia, der skal være medlemmer af fitness-udvalget og der skal laves en forretningsorden.
- d. Valg af medlemmer til fitness-udvalget
- Afstemning: Alex som koordinator i udvalget og Simon er BR-kontaktperson
 - enstemmigt for Alex
- e. "Røgfrit kollegie" – hvordan sikrer vi bedst muligt ordentlige rygefaciliteter? (Åbent forum)
- Enighed om at gøre noget ved problemet.
 - Kan vi selv lave røgekabiner (billigere løsning)?
 - måske nok med 3 skure.
 - Midlertidig løsning i form af europaller, skilte.
 - Skilte:
 - "stille mellem 10:00-07:00"
 - "studieboliger, folk studere"

- "be mindful of your neighbors → se powerpointen for eksempel på tekst
- f. Info om køkkenrengøring og ny køkkenrengøringsliste
- Visning af den ugentlige køkkenrengøringslisten.
 - Tilføjelse til halvårlig rengøring - depotrummet. Nogen skal stå for det.
 - Rækkefølgen i de forskellige lister
 - køkken 41 b → mad i køleskab der er op til 2 år gammel der skal følges op på.
 - Oplysning om klagevejledning ligger på hjemmesiden
- g. Møbelbanken – hvordan den se ud fremadrettet
- Der står nu på hjemmesiden, at værelserne kommer møbleret og at du kan hæve møbler i møbelbanken. Dette skal fjernes, når vi får en ny hjemmeside.
 - Møbelbanken overgår til administrationen pr. 1/7.
- h. Info om vagtordning
- Information herom bl.a. tlf. nr.
- 6) Valg af BR-suppleant
- Der skal vælges to-tre suppleanter afstemning
 - Sofie: enstemmigt
 - Martha: enstemmigt
 - Liva: enstemmigt
- 7) Evt.
- ingenting

1st Ordinary Residents' Meeting in 2023

Agenda:

1) Choice of conductor and minute taker

- Conductor: Martin
- Notetaker: Cecilia

2) Approval of agenda

- Approved

3) Run-through and approval of the budget

- The budget has been checked
- Approval of the budget: unanimously approved

4) Point of the administration

a. Renovation of Hatten

- Hatten will be renovated so that the building will live up to the fire safety regulation.
- Parts of the building will be torn down as they are not fire safe, BUT Hatten will remain standing. The parts in question are the 'smoking area', the beerpong-room, and the roof at the entrance.

- It must be done to make it legal and to make us safe in case of a fire emergency. At the present time, no new rooms will be constructed where the old are torn down.
 - When the renovation will commence, Hatten will still be open in the weekends.
- b. Info about new waste sorting solution
- the municipality has a plan to reduce waste.
 - If one agrees to be part of the project, one will receive funds for the sorting of the waste.
 - The municipality will at the moment look into, whether we can get means of sorting in the kitchen as well.
- 5) The point of the Residents' Council (BR)
- a. "Climate Garden" – GJK receives DKK 1 million from Nordea Fonden
- Explanation of the project in general
 - Update on what has happened since we last presented the project
 - We have been granted the Nordea Fund and now another fund.
 - We have had some media coverage regarding the climate garden
 - What will happen now - a great deal of the future process is a dispensation to be able to remove those parking spots necessary for the climate garden. If that should be turned down it might be possible to move the parking spots.
- b. "The Common House" – project with Zeso Architects
- Julie tells about the different ideas for the rooms within the administration building, which should be made into a commonhouse.
 - Moving of our mailboxes, so that the big room can be used by the residents rather than only the mailboxes.
- c. Info about the new fitness committee
- Simon presents the fitness committee and the gist of it.

- A coordinator should be chosen who will handle formalities, there should be members of the fitness-committee and an order of business should be made.
- d. Choice of members for the fitness committee
 - Vote: Alex as coordinator in the committee and Simon is the Resident Council contact.
 - Unanimously Alex
- e. "Smoke free dorm" – how do we ensure proper smoking facilities (Open forum)
 - Agreement to do something about the problem
 - Could we make the smoking sheds ourselves (cheaper solution)?
 - Perhaps three sheds might be enough.
 - Temporary solution in the form of Euro pallets, signs.
 - Signs:
 - "quiet between 10:00-07:00"
 - "study accommodations, people are studying"
 - "be mindful of your neighbors → see the powerpoint for an example
- f. Info about the kitchen cleaning and new kitchen cleaning list
 - Showcasing the weekly kitchen cleaning list
 - Additions to the bi-annual kitchen cleaning - the depot. Someone must be handle it.
 - The running order in the different lists
 - Kitchen 41b → food in the fridge which is up to two years old, which should be followed up on.
 - Information regarding the guidelines for making a complaint is on the website
- g. Furniture bank – how will it work from now on

- It says on the website, the rooms will be furnished and you can collect furniture in the furniture bank. This is to be removed when we get a new website.
 - The furniture bank will transfer to the administration as of the 1st of July.
- h. Info about the guard service
- Information hereon amongst other things the telephone number.
- 6) Choice of a new Council suppleant
- Two to three substitute members should be chosen by vote
 - Sofie: unanimously
 - Martha: unanimously
 - Liva: unanimously
- 7) Etc.
- Nothing